



HOUSE OF COMMONS
CHAMBRE DES COMMUNES
CANADA

THE SPEAKER
LE PRÉSIDENT

À noter que le texte français suit.

Improved mobile access and clip edit tool on now on ParlVU

Ottawa – November 24, 2014 – The Honourable Andrew Scheer, Speaker of the House of Commons, is pleased to announce that Canadians now have “on the go” mobile access to the live audio and video of House of Commons committee meetings and video live and on-demand services for Chamber proceedings.

Users accessing ParlVU from their desktop will also be able to prepare and download audio and video clips of the Chamber Proceedings using a new clip edit tool. This new service will allow users to identify the content they want to clip and share it through websites and social media tools.

“The new features available on ParlVU are another exciting step the House of Commons is taking to improve access to the work of Members of Parliament,” said Mr. Scheer.

For mobile access to ParlVU visit m.parl.gc.ca. A user guide for the clip edit tool is available at parlvu.parl.gc.ca.

Information:

Heather Bradley

Director of Communications

Office of the Speaker of the House of Commons

heather.bradley@parl.gc.ca

Office: 613-995-7882 | Cell: 613-292-0881

Maintenant sur ParlVU : Accès amélioré sur les appareils mobiles et outil de montage de clips

Ottawa, le 24 novembre 2014 – L'honorable Andrew Scheer, Président de la Chambre des communes, est heureux d'annoncer que les Canadiens peuvent maintenant avoir accès à partir de leur appareil mobile à la transmission audio et vidéo en direct des réunions des comités de la Chambre des communes et à des services vidéo en direct et sur demande des délibérations de la Chambre des communes.

Les personnes qui consultent ParlVU à partir d'un ordinateur de bureau pourront également préparer et télécharger des clips audio et vidéo des délibérations de la Chambre au moyen d'un nouvel outil de montage de clips, et les diffuser sur des sites Web et dans les médias sociaux.

« Les nouvelles fonctionnalités de ParlVU représentent une mesure intéressante de plus que prend la Chambre des communes pour rendre le travail des députés plus accessible », a déclaré M. Scheer.

Pour avoir accès sur mobile à ParlVU, consultez le site m.parl.gc.ca. On trouve un guide d'utilisation de l'outil de montage de clips au parlvu.parl.gc.ca.

Renseignements

Heather Bradley

Directrice des communications

Bureau du Président de la Chambre des communes

heather.bradley@parl.gc.ca

Bureau : 613-995-7882 | Cellulaire : 613-292-0881